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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 
sa 18. sjednice  Skupštine  Istarske županije, održane 21. veljače  2011. godine 
(ponedjeljak), u Maloj  koncertnoj  dvorani  Spomen doma  i Pazinu ) 
 

Sjednicu je u 17,05 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske  
županije (IDS- HNS-SDP-ZELENA STRANKA), koji je  sjednici i  predsjedavao.  

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
županije, 

- Župana  Ivana Jakovčića, 
- Zamjenicu  Župana, gospodu Vivianu  Benussi, 
- zamjenika Župana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- voditelje županijskih  tijela , organizacija, goste,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 18. sjednici Skupštine Istarske 

županije. 
Zamolio je tajnicu  Skupštine  Istarske županijske, gospođu Vesnu Ivančić, da izvrši  

prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 
 

VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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R.br 
 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. 
Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS    

2. 
 Furio Radin IDS – HNS  Odsutan 

3. 
 Mirjana Antonelić IDS – HNS  

4. 
 Drago Filipović IDS – HNS  

5. 
 Katarina Nemet IDS – HNS  

6. 
 Nevija Poropat IDS – HNS  

7. 
 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8.  
 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9. 
 Ahmed Makota IDS – HNS   

10. 
Vojo Kličković IDS – HNS   

11. 
Tom Bisaku                                                                                                                   IDS – HNS  Odsutan  

12. 
 Eda Klapčić IDS – HNS    

13. 
 Serđo Baskijera IDS – HNS   

14.  
 Serđo Rigo IDS – HNS   

15. 
 Marin Grgeta IDS – HNS  Odsutan (o) 

16. 
 Alida  Perkov IDS - HNS   

17. 
 Tamara Brussich IDS – HNS   

18. 
 Danica Miletić IDS – HNS   

19. 
 Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  
Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

21. 
Stjepan Mraković IDS - HNS    

22. 
Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Nakon utvrđivana  d. reda 

23. 
Ivica Mikulčić HSU – HSLS   

24. 
Zdenko Pliško HSU – HSLS  

25. 
Nenad Boršić HDZ – HSS    
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26. 
 Marino Roce HDZ – HSS   

27. 
 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

28. 
 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29. 
 Nika Krstevski HDZ – HSS  

30. 
 Dino Kozlevac SDP – ZELENI  

31. 
Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. 
Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

33. 
Maja  Šarić   SDP – ZELENI  

34. 
Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan (O) 

35. 
Vlado Ivetić NEZAVISNI  

36. 
Tullio  Fernetich NEZAVISNI   

37. 
Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. 
Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

39. 
Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI   

40. 
Nenand  Čendak NEZAVISNI  

41. 
Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (O) 

 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe Skupštine Istarske  županije,  
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije.  
BRANKO CURIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za  turizam Istarske županije, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske  
županije, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske  županije, 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i područnu  (regionalnu) samoupravu  
Istarske županije,  
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ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske 
integracije 
 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 32, a 
nakon utvrđivanja dnevnog reda, po dolasku vijećnica  Eveline Biasiol – Brkljačić i Tamare 
Brussich, 34 od  41 vijećnika, pa  Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati . 
 Prelazi se  na utvrđivanje  dnevnog  reda. 
 U prilogu materijala vijećnici  su dobili  prijedlog  dnevnog  reda za  18. sjednicu  
Skupštine Istarske  županije.  

Otvara raspravu o prijedlogu  dnevnog  reda.  
 Pošto  se nitko nije javio za  riječ, zaključuje raspravu i stavlja predloženi dnevni red  
na glasanje, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština  sa 32 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV», za  18 sjednicu Skupštine Istarske županije utvrdila  slijedeći 
 

DNEVNI  RED 
 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije, 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o kakvoći mora na morskim plažama u 

Istarskoj županiji u 2010. godini, 
5.  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora, Krnica, 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Jože Šurana, Višnjan, 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Joakima Rakovca, Sv. Lovreč Pazenatički, 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Juršići, Juršići 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta TOŠ Buje – SEI Buie, 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Marčana, Marčana, 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Vodnjan – SE Dignano, 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Svetvinčenat, Svetvinčenat, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Divšići, Divšići, 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Mate Balota Buje 

l. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Milana Šorge, Oprtalj, 

m. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Vladimira Gortana, Žminj, 

n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Fažana, Fažana, 

o. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Petra Studenca, Kanfanar, 

p. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ TOŠ Novigrad – SEI Cittanova, 
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q. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ – SE „Rivarela“ Novigrad – Cittanova, 

r. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Tar – Vabriga – SE Torre – Abrega, 

s. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ „Vazmoslav Gržalja“ Buzet, 

t. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Ivana Batelića, Raša 

u. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora, Vrsar, 

v. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Ivana Gorana Kovačića, Čepić, 

w. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora, Potpićan, 

x. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Vitomira Široje Paje, Nedešćina, 

y. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ dr. Mate Demarina, Medulin, 

6.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta SŠ Vladimira Gortana Buje, 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta TSŠ-SMSI Leonardo da Vinci Buje - Buie 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gospodarske škole Buje, 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta SŠ Buzet 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta SŠ Mate Blažine Labin, 
f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gimnazije i strukovne škole Pazin, 
g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta SŠ Mate Balote Poreč, 
h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Turističko – ugostiteljske škole Antona Štifanića, Poreč, 
i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula, 
j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gimnazije Pula, 
k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Industrijsko – obrtničke škole Pula, 
l. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića Ronjgova Pula, 
m. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula, 
n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta TSŠ – SMSI Dante Alighieri Pula – Pola, 
o. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Ekonomske škole Pula, 
p. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Medicinske škole Pula, 
q. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Tehničke škole Pula 
r. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Strukovne škole Pula, 
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s. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Učeničkog doma Pula, 

t. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta TSŠ – SMSI Rovinj – Rovigno, 

u. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj, 

v. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta SŠ Zvane Črnje Rovinj. 

7. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Pula 
kojom se daje prostor na korištenje Zavodu za hitnu medicinu Istarske županije  

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku školskog odbora Talijanske 
srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola media superiore italiana Dante Alighieri 
Pola o sklapanju Ugovora o objedinjavanju katastarskih čestica, 

9. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Osnovne škole Milana Šorge  Oprtalj, 
10. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Talijanske osnovne škole – Scuola elementare 

italiana Buje – Buie, 
11. Prijedlog Rješenja o imenovanju Predsjednice i članova/članica  Savjeta za zdravlje 

Istarske županije 
12.  Prijedlog Rješenja o imenovanju privremene ravnateljice Zavoda za hitnu medicinu 

Istarske županije - Istituto per la medicina d'urgenza della Regione Istriana 
13.  

a. Prijedlog Odluke o razrješenju Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na 
području Istarske županije 

b. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na 
području Istarske županije, 

14.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Upravnog vijeća Lučke uprave 

Umag – Novigrad, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika Upravnog vijeća Lučke uprave 

Umag – Novigrad, 
15.   

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Lučke uprave Rovinj, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Lučke uprave Rovinj, 

16.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Stožera zaštite i spašavanja Istarske 

županije, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja Istarske 

županije. 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Verifica del verbale sintetico della 17a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Proposta di Delibera sulla realizzazione delle Modifiche e integrazioni al Piano 

d'assetto territoriale della Regione Istriana, 
4. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sulla qualità del mare sulle 

spiagge della Regione Istriana nell'anno 2010 
5.  

a. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Jure Filipovića, Barban (Barbana), 

b. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Vladimir Nazor, Krnica (Carnizza), 

c. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Jože Šuran, Višnjan (Visignano), 
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d. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Joakim Rakovac, Sv. Lovreč Pazenatički 
(San Lorenzo del Pasenatico), 

e. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Juršići, Juršići, 

f. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SEI Buie – TOŠ Buje, 

g. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Marčana, Marčana (Marzana), 

h. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Dignano - OŠ Vodnjan, 

i. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Svetvinčenat, Svetvinčenat (Sanvincenti), 

j. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Divšići, Divšići (Divisici), 

k. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Mate Balota, Buie, 

l. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Milan Šorga, Portole, 

m. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Vladimir Gortan, Žminj (Gimino), 

n. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Fažana, Fasana, 

o. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Petar Studenac, Kanfanar (Canfanaro), 

p. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SEI Cittanova - TOŠ Novigrad, 

q. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE - OŠ „Rivarela“ Novigrad – Cittanova, 

r. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Torre – Abrega - OŠ Tar – Vabriga, 

s. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE „Vazmoslav Gržalja“ Buzet (Pinguente), 

t. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Ivan Batelić, Raša (Arsia), 

u. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Vladimir Nazor, Vrsar (Orsera), 

v. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Ivan Goran Kovačić, Čepić (Ceppi), 

w. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Vladimir Nazor, Potpićan (Sottopèdena), 

x. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE Vitomir Široje Pajo, Nedešćina (S. 
Domenica), 

y. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SE dr. Mate Demarin, Medulin (Medolino), 

6.  
a. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 

e integrazioni allo Statuto della SMS Vladimir Gortan Buie, 
b. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 

e integrazioni allo Statuto della TSŠ-SMSI Leonardo da Vinci Buje – Buie, 
c. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 

e integrazioni allo Statuto della Scuola d'economia Buie, 
d. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 

e integrazioni allo Statuto della SMS Buzet (Pinguente), 
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e. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SMS Mate Blažina Labin (Albona), 

f. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto del Ginnasio e scuola d'avviamento professionale  
Pazin (Pisino), 

g. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SMS Mate Balota Poreč (Parenzo), 

h. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola turistico-alberghiera Anton Štifanić, 
Poreč (Parenzo), 

i. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola per il turismo, l'industria alberghiera e il 
commercio Pula (Pola), 

j. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto del Ginnasio di Pola, 

k. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola industriale-artigianale di Pola, 

l. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola di musica Ivan Matetić Ronjgov Pola, 

m. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola delle arti applicate e del design Pola, 

n. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della TSŠ – SMSI Dante Alighieri Pula – Pola, 

o. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola d'economia Pola, 

p. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola di medicina Pola, 

q. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola tecnica di Pola, 

r. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola d'avviamento professionale Pola, 

s. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Casa dell'alunno a Pola, 

t. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della TSŠ – SMSI Rovinj – Rovigno, 

u. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della Scuola d'avviamento professionale Eugen 
Kumičić Rovigno, 

v. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche 
e integrazioni allo Statuto della SMS Zvane Črnja Rovigno, 

7. Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera del Consiglio d'amministrazione 
dell'Ospedale generale di Pola con la quale viene dato un vano in uso all'Istituto per 
la medicina d'urgenza della Regione Istriana, 

8. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Delibera del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola - Talijanska srednja škola 
Dante Alighieri Pula sulla stipulazione del Contratto di unione delle particelle catastali,  

9. Proposta di Delibera sulla modifica della denominazione della Scuola elementare 
Milan Šorga Portole, 

10. Proposta di Delibera sulla modifica della denominazione della Talijanska osnovna 
škola – Scuola elementare italiana Buje – Buie, 

11. Proposta di Provvedimento di nomina della Presidente e dei membri del Consiglio per 
la salute della Regione Istriana, 

12.  Proposta di Provvedimento di nomina della direttrice provvisoria del Zavod za hitnu 
medicinu Istarske županije - Istituto per la medicina d'urgenza della Regione Istriana 

13.  
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a. Proposta di Delibera sulla destituzione della Commissione per la tutela dei 
diritti dei pazienti sul territorio della Regione Istriana, 

b. Proposta di Delibera sulla nomina della Commissione per la tutela dei diritti 
dei pazienti sul territorio della Regione Istriana, 

14.   
a. Proposta di Provvedimento sulla destituzione del presidente del Consiglio 

d'amministrazione dell'Autorità portuale Umago – Cittanova, 
b. Proposta di Provvedimento sulla nomina del presidente del Consiglio 

d'amministrazione dell'Autorità portuale Umago – Cittanova, 
15.   

a. Proposta di Provvedimento sulla destituzione del membro del Consiglio 
d'amministrazione dell'Autorità portuale Rovigno, 

b. Proposta di Provvedimento sulla nomina del membro del Consiglio 
d'amministrazione dell'Autorità portuale Rovigno, 

16.   
a. Proposta di Provvedimento sulla destituzione dei membri del Comando di 

protezione e salvataggio della Regione Istriana, 
b. Proposta di Provvedimento sulla nomina dei membri del Comando di 

protezione e salvataggio della Regione Istriana, 
 

AD – 1  VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 17. 
               SJEDNICE ŽUPANIJSKE SLUPŠTINR ISTARS KE 
               ŽUPANIJE 
 
Skupština  je  bez primjedbi sa 32 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova,  usvojila  
 
    SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa  17. sjednice  Županijske  skupštine  Istarske  županije 

 
 AD – 2 PITANJA VIJE ĆIKA, PRIJEDLOTI I INFORMACIJE 
 
 Prije prelaska na postavljanje vijećničkih potanja izvješćuje vijećnike da će po  
završetku 2. točke dnevnog reda svim vijećnicima i vijećnicama  biti podijeljena na  
potpisivanje Povelje o nenasilju, koje će po potpisivanju pokupiti pomoćnica tajnice  
Skupštine Istarske županije Melita  Ferenčić.   
 Redoslijed postavljanja  vijećničkih pitanja je  slijedeći : 

1. Klub  Nezavisnih  vijećnika 
2. Klub vijećnika  IDS-HNS 
3. Klub vijećnika  HSU-HSLS 
4. SDP- ZELENI 
5. HDZ-HSS 
6. IDS-HNS i nakon toga istim  redoslijedom. 

Za postavljanje  vijećnički pitanja javilo  se 11 vijećnika.   :  
   
VLADO IVETIĆ : 

 
Poštovani gospodine predsjedniče Skupštine Istarske županije, gospodine Župane  

sa suradnicima, kolegice  vijećnice i  vijećnici. 
Posebno  mi je  zadovoljstvo i čast da prvi u ovoj godini mogu postaviti   vijećničko 

pitanje s obzirom da se nismo  čuli i vidjeli  već duže vremena. 
Ja bih se  dotaknuo aktualne teme, odnosno  najvećeg problema koji trenutno sada 

imamo u  našoj  Istri i  općenito  u Hrvatskoj  što  se tiče krize. Kriza  je vrijeme velikih 
problema, međutim, mene kao  vijećnika  i kao privrednika interesira, - pitanje  upućujem 
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gospodinu   Županu, -  s obzirom da imamo  stalne informacije da je Istra  u zadnje vrijeme 
prva po  nezaposlenosti, da  dnevne novine pišu  da iz  Istre ljudi traže posao u drugim  
županijama, što  je malo  čudno, toga  nije  bilo, vidite da situacija  nije u redu, pogotovo u 
mojoj  branši  gdje sam ja u građevinarstvu, 40 % je pada što se tiče građevine, 75 %  je pad 
u  prodaji stanova.  To je jedna  situacija koja jednostavno nas privrednike  zabrinjava, kao i  
sve ljude koji su nezaposleni, pa postavljam  pitanje gospodinu  Županu : da li imate vi neka  
saznanja da li ova  županija ide u  boljem  smjeru, odnosno kuda plovi  ovaj brod Istarske  
županije, da li idemo na bolje ili  slabije, pa  ćemo se morati pozabaviti i brinuti još ovu 
godinu dok izađemo  iz krize. 

Hvala.      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ ? 
 Podsjećam još jedanput se kolegice i kolege da imamo 2 minuta za  pitanje, 5 minuta 
za odgovoro, jedna minuta za očitovanje po pitanju i  2 minute ima opet Župan, odnosno 
osoba  koju on ovlasti. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, dame  i gospodo, vijećnice i vijećnici, signore  e 
signori. 
 Dozvolite mi da vas  najprije  najljepše pozdravim  na prvoj ovogodišnjoj  sjednici 
Skupštine  Istarske županije. 
 Mislim da je dobro i realno da možda čak  prvo pitanje bude usmjereno onome što 
naši  građani svrstavaju Opću bolnicu u Puli, - držim i ja,- kao najvećim problemom u ovom  
trenutku u Istri, a to je pitanje  gospodarske  recesije,  krize, loših  vremena. 
 Ja sam ovih zadnjih mjesec dana napravio  turneju po Istri i  neovisno o  činjenici  da  
raste nezaposlenost, ali  nije točno ono što ste vi  rekli, Istra ima još uvijek najmanju  stopu 
nezaposlenosti u Hrvatskoj, i nadam se da je i zadržati. I  neovisno o tome što  situacija  nije 
dobra, ja moram reći, nakon  ovih  mjesec dana razgovora  s  gospodarstvenicima,   da se 
Istra  ne predaje , da to nije politička parola Jakovčića, nego gospodarstvenika  s kojima   
sam razgovarao. Imao sam prilike proći sve gradove, razgovarati  sa čelnicima gotovo svih  
općina. Još mi preostaje  Pula. Županijski tim koji je posjetio sve te naše  gradove, općinske  
čelnike i  nekih možda dvjestotinjak gospodarstvenika s kojima  smo  razgovarali, zajednički 
smo uvjereni  da Istra ima definitivno  velike  šanse, dapače,   vjerujemo  da ćemo   uspjeti.  
 Nažalost, to za one građane, sugrađanke i sugrađane, koji danas nemaju posla, ništa 
to  ne znači. Ja sam tog  potpuno  svjestan. Govorim to i kao ekonomista i kao  Župan, pa  i 
kao otac, ako hoćete, zato što  sam  svjestan činjenice da to što ja  najavljujem da će se 
izgraditi Brijunska  rivijera već  godinama, a nije se izgradila, građanima  koji  su  
nezaposleni u  Puli  ne znači gotovo ništa. A zašto  ta Brijunska  rivijera  nije izgrađena, a 
zašto  će se golf igralište u Ližnjanu, gdje će se zaposliti stotinjak ljudi, izgraditi  tek  za  par 
godina, možda će se jubilarne   15. godine od početka tog projekata,  na kraju otvoriti  to  golf 
igralište. Ja osobno  sam  spremam preuzeti dio krivice, jer  sam imao previše  vjere u 
mogućnost  konsenzusa  s onima koji su uvijek protiv  svega. S njima očito  konsenzusa  
nema. 

Mene ne čudi da vi u građevinarstvu stojite loše. Jedan dio krivice morate preuzeti  
sami. Ja sam pozvao sve ključne građevinare Istre svojedobno na jedan  razgovor, prije  pet, 
šest godina, i  nudio  klastersko objedinjavanje i  nudio  županijski novac za to  klastersko 
objedinjavanje građevinara Istre. Bili  su tu  renomirani  gospodarstvenici iz Istre, neću 
nikoga  nabrajati,  da ne radim  nikome  posebnu  propagandu, ali dvadeseta ljudi je  bilo na 
tom  sastanku. Međutim, dogovora nije bilo, do  dogovora  nije  došlo. 

S  druge  strane  vi  kažete da imamo 75 %  neprodanih  stanova. Pa nije  čudo  da je 
tako.  Ima tu  puno  razloga zbog  čega  je to tako. Neću  analizirati i ulaziti u sve te razloge. 
Međutim,  stvarala  se vrlo  negativna  klina oko  takozvane apartmanizacije, izgradnje 
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stanova, velikog profita koji građevinarstvo zarađuje   zato što prodaje stanove  na tržištu, 
svugdje  se gradi, vi  ćete izvući  velike  novce itd. 

Ja  osobno podržavam to  što ste vi, neću  reći u  takvoj situaciji da ste na svakom 
mjestu radili, moguće, ali ja jesam za snažnu građevinsku infrastrukturu Istra, jer Istra  to  
treba. A  činjenica je  da situacija  nije  dobra ni  u  građevinarstvu, pa  nije  dobra ni u  nekim 
drugim  granama.   

Ja ću  vam  vrlo  rado  dati  na raspolaganje  da vidite  stopu  nezaposlenosti po  
europskim  regijama, pa  ćete vidjeti  gdje je u tome  Istra. Na sreću  božju, nije  na  kraju, 
nije na začelju, dapače. Kada govorimo o   prosijeku  europskih regija, čak je iznad prosjeka 
nezaposlenosti. Ali, to  našim  sugrađankama i sugrađanima,  koji  su  nezaposleni, ništa  ne 
znači. Ja sam toga  svjestan. Statistika  onima  koji  nemaju  dela  ništa  ne znači. I zato 
pozivam i vas, koji  ste opozicija u ovoj  Skupštini, da snažno podržite, a ne  da se 
ograđujete od projekta  Brijuni  rivijera, koji može donijeti  veliko rješenje problema  
nezaposlenosti  u Južnoj  Istri. Zato  vas pozivam da podržite izgradnju  nekoliko golf igrališta 
u  Istri, koji  mogu produžiti  sezonu  i  zaposliti  čak  i djelomično  građevinarstvo  Istre ako  
budete  spremni  raditi te  poslove, a ja sam molio niz građevinara da se specijaliziraju,  da 
nauče graditi  golf igrališta, kako nam  to  ne bi netko   drugi  radio. Ne znam da li  su bili  
spremni, da li  su bili  spremni  to poslušati.  

Imamo niz  drugih projekata, koji su isto tako  veliki i  važni, da će se graditi  dalje. 
Plinofikacija Istre ide, izgradit  će se mnogi kanalizacijski sustavi. Bit će puno poslova  za 
građevinarstvo, ali trebate biti konkurentni.   

Moja  preporuka  na kraju je, mi  ćemo izaći, da li  će to biti u formi izvanredne 
skupštine, to je manje bitno u kojoj  formi  ćemo izaći, ali mi  ćemo izaći  u  razgovoru  sa 
načelnicima i  gradonačelnicima i Vladom,  sa našim  konceptom izlaska iz  krize i to  će biti  
najkasnije  do  kraja trećeg mjeseca, može biti u  prvom  tjednu  četvrtog  mjeseca, ovisi o 
nekim  detaljima, ali mi  ćemo izaći upravo  s tim modelom izlaska iz krize,  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala  gospodinu  Županu  na informacijama.  

 Gospodine Ivetiću imate pravo  na  minutu za očitovanje  na odgovor. . 
 /V. Ivetić : Nema potrebe/. 
 Sada je  na redu  Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Eda Klapčić.  
 

EDA KLAP ČIĆ : 
 
 Dobar večer svima. 

 Imala  bih   dva pitanja. 
 Prvo pitanje 

Da li mi netko može objasniti zašto je naša bolnica u Puli svrstana u treću kategoriju, 
a neke druge iste takve županijske bolnice širom Hrvatske, svrstane su u drugu kategoriju? 

Drugo pitanje. 
Ministarstvo zdravstva i socijalne skrbi objavilo je na svojoj internetskoj stranici mrežu 

i pregled provedbe projekta „Reforme hitne medicinske službe“.  
Po tom novom ustroju Labinu pripada status „Punkta dežurstva“, što znači ukidanje 

sadašnjih pet timova hitne pomoći. Njihovu ulogu preuzet će dežurni liječnik opće medicine 
koji bi taj dan bio dežuran za cijelu Labinštinu i radio redovno vrijeme u svojoj obiteljskoj 
ambulanti. Pozvani dežurni liječnik bi izlazio na teren sa svojom medicinskom sestrom i 
vozačem ostavljajući u čekaonici svoje pacijente.  

Naše ogorčenje posebno izaziva i to što se predložena mreža u Istri sastoji od 
„Timova hitne pomoći i COM-a“ (COM – Centar opće medicine), i to dva u Puli, po jedan u 
Umagu, Rovinju, Poreču, Pazinu i Buzetu, a u Labinu ne bi postojala ni hitna ni Centar opće 
medicine. 
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Labin ima 26 000 stanovnika u kojem u toku sezone boravi još oko 12000 turista; ima 
ronilački centar u kojem se tijekom sezone dešavaju nesreće, a da ne govorimo o prometnim 
nezgodama. Prema takvom prijedlogu moglo bi se dogoditi da kada se dogodi prometna 
nezgoda u Labinu, hitna pomoć bi stizala ili iz Pazina ili Pule.  

Današnja hitna pomoć sa pet timova po broju pregleda je odmah iza Pule; lani je 
obavljeno oko 16 000 pregleda, od čega 1496 intervencija na terenu. Bilo je oko 1100 
pregleda turista i 69 hitnih slučajeva na terenu. Napominjem i to da je naš Dom zdravlja bio 
ogledni primjer dobre zdravstvene organizacije kako u Istri, tako i na razini cijele Hrvatske, te 
ujedno i nastavna baza Medicinskog fakulteta u Rijeci. Sa takvim načinom rada vraćamo se 
40 godina unatrag.  

Mi, zdravstveni djelatnici Grada Labina, i u ime stanovnika Labinštine tražimo ono što 
ima cijela Istra. Dosta nam je stalne marginalizacije u svakom pogledu. Ja osobno smatram 
da se radi o greški birokratske prirode i da se nenamjerno dogodio takav raspored.  

Molimo županiju za pomoć na način da upotrijebi svu svoju političku moć prema 
Ministarstvu zdravstva i socijalne skrbi. Želimo da nam se vrati ono što smo do sada imali 
budući je to odlično funkcioniralo, uzimajući pritom u obzir da se zdravstvena reforma 
poduzima sa ciljem poboljšanja zdravstvene zaštite. 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovana kolegica Klapčić. 
 Najprije što se tiče Opće bolnice Pula, kao što  sam rekao malo prije uz  gospodarsku 
krizu, definitivno  naš  zdravstveni  standard  je ono što je  najkritičnije u ovom  trenutku . 
Stjecajem okolnosti  bio  sam na Hitnoj pomoći   neki dan negdje u ponoći do  1,00 sati ujutro 
u  Puli  i vidio  sam s koliko poštovanja  prema pacijentima naši zdravstveni djelatnici i 
djelatnice  se odnose, a s druge  strane vidio sam sve ono i  sam  se uvjerio, nije  to prvi put  
da sam  tamo, ali  želim baš  to reći, prije toliko napadana, da sam se i  sam uvjerio  da  i  na 
drugim odjelima  također zaista ovo što imamo je prenisko u odnosu na ono što su neki  
drugi ostvarili u  nekim bolnicama. Zato još jednom  apel  svima da učinimo  sve što možemo 
da zajednički podignemo zdravstveni  standard. 

Ja se također apsolutno ne mogu složiti sa kategorizacijom broj 3, s trećom 
kategorijom, ma da  je ona, sustav je  takav, s nekim  računima očito, 0,06 bodova , manje 
od toga, da budemo u  drugoj kategoriji. Sve su to podaci iz 2009. godine. Po toj  
kategorizaciji mi bismo danas već  trebali biti  u drugoj  kategoriji. Radi se o  činjenici  da  nije 
uzeto u obzir 10 specijalista  koji su  sada uključeni i zatražit ćemo uskoro  novo ocjenjivanje  
bolnice.. 

Međutim, zanimljivo je još nešto, a to je  da bolnice  sličnog obima Zadar, Slavonske  
Brod, Varaždin,  su u drugoj kategoriji i to prvenstveno zato što imaju  pacijente iz  drugih  
županija, iz okolnih područja. Realno Pula to  ne može imati, jednostavno zbog zemljopisnog  
položaja. Ali, ono što Pula  ima to su  turisti iz  drugih zemalja, a taj kriteriji se ne uzima u 
obzir, što je  naravno  naš klasičan  apsurd našeg ocjenjivanja sustava.  

Međutim, dame i  gospodo, ja sam siguran da ni  vi, ni ja,  sigurno  se nećemo nikada 
složiti sa time da imamo kategorizaciju bolnice u  trećoj  kategoriji, a niti  ćemo se složiti da 
bude u  drugoj  kategoriji. 

Istra ima pravo na najbolji zdravstveni  sustav koji postoj u  Hrvatskoj, pa i više od 
toga. I to je onaj minimum oko čega raspravljamo sa  Ministarstvom  zdravstva i bit  ćemo  
tvrdoglavi u tome  da uspijemo dobiti one standarde zdravstvenog  sustava i  takvu bolnicu, i 
samo s takvom  bolnicom ćemo ići  na međunarodni  natječaj, koji  će biti  prvoklasna 
zdravstvena ustanova. To  je ono  što  želimo i  naši  građani to  trebaju  i zaslužuju.  Ja ću  
se dok god  sam u ovoj poziciji, a naravno i u bilo kojoj  drugoj situaciji, zalagati i boriti  se  
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isključivo za takav  standard. Istra treba prvorazrednu  zdravstvenu ustanovu zbog  nas, 
građana Istre, i  naravno  svih onih koji   nas posjećuju.  

Što se tiče vaše  brige za  situaciju  na Labinštini . i to isto tako, mogu  reći  da  je  
zaista  apsurdno ovo što smo doživjeli. Mi smo, čim smo dobili prvi prijedlog, analizirali  ga 
pomno i  to sa vašim kolegicama i kolegama iz zdravstva, to je učinio kolega Valerio Drandić, 
izradili  smo  vlastite  kriterije. Mi smo  Ministarstvu poslali. naš  vlastiti prijedlog i  zanimljivo 
je  to , i to treba  reći da je dobro, sve što smo predložili, ali  nažalost, osim Labina, je i 
prihvaćeno.   

 Zato ono što vam mogu svakako obećati je da  ćemo tu priču oko Hitne pomoći  na 
Labinštini nastaviti i pokušati uvjeriti Ministarstvo da Labinština jednostavno ne može biti  
drukčije tretirana od nekih drugih dijelova Istre, nego, dapače, mora imati isti standard, a na 
kraju  krajeva, ono što sigurno mogu obećati, ako ne bude bilo pameti, što nažalost često 
zna biti i takvih situacija, onda ćemo učiniti mi svojim vlastitim snagama za Labinštinu. 
Labinština ne može pasti u nivou hitne medicinske pomoći ispod ili iza bilo kojeg drugog 
dijela Istre. Mi ćemo stajati čvrsto iza vaših zahtjeva, jer su oni krajnje  opravdani, a vjerujem 
da će Ministarstvo i nadležni u Zagrebu imati dovoljno mudrosti i pameti da prihvate  vaše i 
naše  argumente koji su praktički identični.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  

 Imate li potrebe izraziti mišljenje ? 
 /E. Klapčić : Nema !/. 
 Zahvaljujem.  
 Na redu je  Klub vijećnika  HSU- HSLS. 
 Riječ ima  vijećnik Ivica  Mikulčić. 
 

IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, dame i gospodo, 

novinari, kolegice i kolege.  
 Drago mi je  da nisam zakasnio , gospodarski  program je u planu.  

Mi nemamo pitanje, nego imamo jednu gospodarsku inicijativu potaknutu od malih  
trgovaca i malih  poduzetnika iz manje  gradove u  Istri uz more, 

 Svjedoci smo u posljednje vrijeme u Istri, kao i u ostalim dijelovima Hrvatske 
otvaranja sve većeg broja velikih mega trgovačkih centara, na periferijama istarskih  
gradova. To sve više dovodi u pitanje opstojnost malih  trgovaca i obrtnika, koji  već 
godinama i desetljećima postoje  u  centrima  tih gradova. 

 Zato podsjećam da je  posebna  osobitost  malih istarskih  gradova  opstojnost malih  
poduzeća. Osobito privatnih  trgovaca, kojima prijeti konkurencija  supermarketa i gradskih  
trgovačkih  centara. Na svim se razinama politike mora  voditi računa  o učinkovitosti i 
opstanak lokalnih  poduzetnika  koji osim  gospodarske svrhe imaju  i društvenu  i kulturnu 
funkciju. 

Nismo protiv  novih ulaganja i otvaranja  novih  radnih mjesta, ali  želimo skrenuti 
pažnju i  na ovaj problem nastao  takvim  naglim razvitkom, vrlo ubrzan  kroz ovaj  kratki 
period, ogroman broj  kapaciteta i dalje se gradi, što je u  redu, nosi  nova  radna mjesta, sli 
nanosi  nesagledive  probleme malim  lokalnim  obrtnicima i   trgovcima. 

Stoga  predlažem, pošto je gospodarski  program u pripremi, da se u okviru  
gospodarskih mjera, koje se donose  za  područje naše županije  planiraju i  usvoje  i takve 
gospodarske mjere, - ja  ne znam da li one  već postoje, nisam  upoznat, - koje će zaštiti i 
omogućiti dalju   opstojnost  manjim  lokalnim  najčešće obiteljskim  trgovcima  i obrtnicima u   
Istri.  

 Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem.  
 Gospodin Župan će se očitovati   na vaš prijedlog. 
 

IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine vijećniče, hvala vam na konstruktivnim prijedlozima. Nama će 

svaki prijedlog ovako dobronamjeran dobro doći, dapače, mogu  vam najaviti  nakon što 
obiđemo još Pulu i  pulske  općine, neka se nitko  ne uvrijedi, ali  općine  oko Pule, da tako 
kažem, da ih  ne nabrajam, mi ćemo sigurno zatražiti i zamoliti, najaviti  razgovor  sa   
kolegama iz  opozicije i saslušati rado vaše prijedloge. Htjeli  bismo da vaši prijedlozi budu 
inkorporirani u ono što pripremamo,  ako  naravno vi to  želite, i ovakvi prijedlozi i slični, su 
prijedlozi  za dobro razmatranje, prije  nego  izađemo u javnost, voljeli bismo  da imamo 
konsenzus  oko toga. I  ja pretpostavljam da  aludirate na mogućnost odgovarajućih  cijena  
u jedinicama lokalne  samouprave. To mi  je  prva pretpostavka, jer ne trebamo izbjegavati  
činjenicu gradnje trgovačkih  centara, širi se ponuda, često  cijene padaju u tom kontekstu,  i 
onda je i mogućnost  da se dođe  do relativno  jeftinih proizvoda, realnija, jer je konkurencija  
veća. I to je sigurno za  građane s jedne strane dobro i za gospodarstvo isto tako dobro, 
međutim, s druge  strane imamo taj  drugi  efekt problema  malih , sitnih  trgovaca, i tu  
slažem se s vama, trebalo bi vidjeti  precizno što  gradovi i općine mogu učiniti  da opstanu  
takve  djelatnosti. 

 Zato  hvala vam na toj inicijativi, tom prijedlogu, mi  ćemo pomno  to pratiti i proučiti. 
Naravno, stalo  bi  nam  jako da i kolege iz HDZ-ea, kolege iz  Nezavisnih lista i  drugi, nam 
daju  sugestije i da  onda  to inkorporiramo kao  jedan zajednički napor .Ne trebamo si 
svojatati nitko, izlazak iz krize  ne može napraviti  jedna osoba, niti  amo pet ljudi,  to 
možemo napraviti objektivno ako  smo politički  jedinstveni ili što  jedinstveniji i ako imamo 
dobar odnos  sa gospodarstvom, onda možemo izaći iz  krize. Sve ostalo nam neće biti  baš 
lako. Zato vas unaprijed pozivam, nakon što ocijenimo  stanje, a stanje  nije  tako loše, kao 
što  se želi prikazati, jer  postoji, ako ništa  drugo, optimizam kod naših gospodarstvenika. I 
drugo, postoje realni projekti koji  će se dešavati  narednih godina. 

 Znači, Istra ne stoji. Istra ima projekte i to desetke projekata teške, samo javni  sektor  
će u  narednih  nekoliko godina otvoriti desetke milijuna  € u mogućnosti ulaganja  novih 
poslova, a i privatni sektor  također.  

 Dakle, šansa je tu, ali moramo biti mudri i pametni da zajednički to iskoristimo.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem Županu.  
 Sada je  na redu Klub  vijećnika  SDP-ZELENI.  
 Riječ ima  vijećnik Josip  Anton  Rupnik.  
                                                                              
JOSIP ANTON  RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima,  kolegice i  kolege 
vijećnici , gosti  i  cijene kolege novinare. 
 Ja  bih  imao faktički  dva pitanja, a jedno pitanje   bih samo nadopunio.  
 Prvo pitanje   se odnosi  na slučaj  Plomina. 
 Postavljamo pitanje odnosno  tražimo, da nam se dostavi na uvid ugovori sklopljeni  
između  RWE-a i HEP-a a odnose  se na izgradnju  Plomina 2. Pored toga  želimo dobiti 
slijedeće informacije . Zašto je državna revizorica  još  2007. godine tražila izmjenu  ugovor i 
čak poništenje nekih  stavki ugovora. 
 Isto tako  želimo znati  točnost  informacija, da li je  firma RWE u roku  7  godina 
(2000,-2007.) povratila ulog od oko 12.000,000,00  € i  da li  su u  tom periodu naplatili  oko  
35.000.000,00  €  dividendi. Pored toga  želimo znati  točnost  informacija, da li je  HEP  
kupovao  struju  od zajedničke  firme po višoj  cijeni  nego  je  iznosila  proizvodna cijena, 
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koliko imam informacije. Interesira nas isto  tako,  da li   RWE posjeduje  vlastite ugljenokope 
i  ako u kojim zemljama i koliko  posjeduje  ugljenokopa. Želimo isto  tako dobiti informaciju 
zašto  u prijevozu ugljena  do sada nisu  sudjelovali i  naši  brodari. Više od  200.000  tona 
ugljena i da  to voze strani  brodari. Potrebno je podastrijeti  i podatke o  nabavnoj  cijeni 
ugljena po kojoj je HEP nabavljao  i  nabavlja  za potrebe Plomina 2. 
 Drugo pitanje   je vezano za  to što je kolegica vijećnica  Eda Klapčić iznijela, a ja bih  
to pitanje samo dopunio, jer sam htio znati koliko je krivo  Ministarstvo kod kategorizacije, 
koliko  smo mi kao  vijećnici  županije, koliko je u tome  naša uprava  sudjelovala. I jasno, 
interesira  nas što znači ta interpretacija 3., jer po nekim informacijama koje kruže vani ,  
priča se da oko tih izvora  ništa  ne znači, drugi puta  kažu  da puno  znači, pogotovo znači 
za  budućnost, za nas svih  zajedno, pa bih  htio  ono što je gospodin Župan  obećao, a to 
sam i ja konstatirao, jer sam  dobio konkretne materijale, jer sam tražio te materijale, to  sam 
proučio, i  ustanovio  sam isto ono što je gospodin Župan    malo prije govorio, kada se 
govori  da su  puno neke  bolnice  dobile  bodova   na kontu ugovornih  osiguranika, mi to  ne 
možemo, ali  smo tada pogriješili što nismo dizali  naše pacijente, kojih ima dosta kroz naše  
turiste., pa bih  molio gospodina Župana da  na ova pitanja dade određene odgovore. .    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Vaše prvo pitanje ili prvih šest pitanja koja ste mi postavili, ja to  doživljavam na neki 
način kao vaše iskazivanje političkih stavova i  doživljavam to dobronamjerno, jer bih i 
zajedno sa vama išao rado i ta  pitanja postavio tamo gdje  možemo  dobiti odgovore. Vi 
znate da vam ja  sada ne  mogu taj odgovor  pripremiti, niti  će vam nešto odgovoriti, možda i 
hoće,  mi ćemo poslati sva vaša pitanja na adresu  na koju  bismo možda  mogli dobiti  taj 
odgovor, možda čak nešto i dobijemo,  ali je sigurno da neće biti lako dobiti  odgovore od 
RWE-a ili od  nekih firmi, jer jednostavno je to neprihvatljivo, moramo biti realni, ali   ja želim 
zajedno sa vama priključiti se  vama ili  pridružiti se  vama na način da zajednički postavimo 
ta pitanja  svima ostalima  od kojih  očekujemo odgovore  na  neka   pitanja, jer su ta pitanja  
vrlo  važna, a odgovori  vrlo, vrlo  zanimljivi.  

Što  se vašeg drugog pitanja tiče  vezano za  bolnicu, ja ću  još jednom potvrditi, Istra 
treba i  želi prvu kategoriju bolnice, neovisno o bilo  kakvim kategorizacijama, mi   ćemo ići 
po tom pitanju do kraja, predugo  vremena je prošlo, preniska  nam je zdravstvena zaštita i 
zdravstveni  standard . U  drugim  dijelovima  Hrvatske  drago mi je  da imaju viši zdravstveni  
standard, ali .ne mirimo  da mi nemamo standard koji nam pripada. .  

Prema tome,  vjerujem da će mandat  ove  Županijskoj skupštini  biti, ne samo 
obilježen važnim infrastrukturnim pothvatima, bitnim za Istru, kao što je završetak Ipsilona ili 
barem jednog  velikog  dijela Ipsilona, kao što je plinofikacija Istre, kao što je ulaganje u 
zaštitu  okoliša, kao što je gospodarenje otpadom, kao što je  gospodarenje otpadnim 
vodama. Vjerujem da će biti  isto tako  obilježen  početkom gradnje  bolnice, ne znam  da li 
ćemo do  2013. godine  završiti je. Stručnjaci kažu  da je to  veoma teško očekivati, ali ako 
ništa  drugo, imajmo  strpljenja  neka se barem počinje graditi, jer  ako se počinje  graditi  
neće se moći zaustaviti.  

Imamo   još puno drugih projekata i  vjerujem da ćemo se svi zajedno radovati toj  
činjenici da ćemo  ipak  doživjeti svi zajedno  da ćemo  imati novu bolnicu u Puli i da će ona  
biti  primjerena  vremenu u kojem  živimo.  

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem gospodinu  Županu.    
Gospodine Rupnik imate pravo  na minutu da se očituje  na odgovor 
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. 
JOSIP ANTON RUPNIK : 

 
Zahvaljujem se gospodinu  Županu.  
Ja sam znao za takav odgovor, ali ja  sam  to pitanje postavio da sada kažem  ono 

pravo pitanje, zapravo jedan prijedlog, jer ovo što sam prije  tražio, predlažem da odgovor  
se dobije  da se zakaže tematska sjednica  na temu Plomina 3 s osvrtom na Plomin 2, jer je 
to ključno  u tom  dijelu i  da se na tu  tematsku sjednicu pozovu Ministarstvo gospodarstva, 
Ministarstvo  zaštite okoliša, Ministarstvo zdravstva i socijalne  skrbi, HEP, INA , Centar za  
Plin, Hrvatska  udruga  za  plin, na čelu  s prof. dr. Sunjićem u tom  dijelu, i  da se pozovu 
predstavnici  Primorsko - goranske  županije.   

To pitanje bismo mogli tada rješavati, pa  bih predložio, gospodine predsjedniče, ako 
se prihvaća,  da se zakaže tematska sjednica o tom problemu. Ja sam bio na sjednici  kada 
je bila  tematska  sjednica u  Labinu. Prošli  tjedan prije toga  sam ja imao  konferenciju, iznio  
sam neke podatke, neke informacije i   vjerojatno tih informacija sada ima posebno jako  
puno, pa bismo  htjeli  da tu svi  zajedno  raspravljamo, a da gospoda  daju odgovore. Ja 
sam u Labinu rekao  da nama partner nije  HEP već isključivo nadležno Ministarstvo  za taj  
program, a HEP je za  mene samo izvođač radova. 

A gospođi Klapčić bih  odgovorio, kao komentar  na njezino pitanje vezano za  
gašenje  Hitne pomoći u  Labinu, pa čudite se, prljava industrija  ako dođe  k nama 
automatski na temelju  studija i elaborata, mi dobivamo zrak  prve  kategorije, onda nam 
sigurno  ne treba Hitna  pomoć na području  Labinštine. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 Gospodine  Župane imate pravo  na dvije  minute.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo, svi znamo  vrlo  dobro koliko nm je  važna kompletna i  
kvalitetna informacija  oko zamjenske   termoelektrane u Plominu  ako do nje dođe. Ono što  
želim ovdje iznijeti  je svakako  ćemo organizirati, da li  će  biti u formi  izvanredne sjednice,  
mislim da nije dobro, jer onda  ne možete postavljati pitanja. a to nije dobro,  može se u formi  
redovne  sjednice,  gdje ćemo  imati  glavnu točku  dnevnog reda upravo  pitanje zamjenske    
termoelektrane  za  Plomin 1.  
          Građani  Istre trebaju dobiti sve informacije. I ono  što  vas pozivam je da  imate 
povjerenja. Mi  ćemo čim Studija utjecaja  na okoliš za tu  zamjensku termoelektranu izađe u  
javnost, a očekuje se da bi mogla  čak  ovaj  tjedan izići u  javnost, onda ćemo zajedno sa 
vama,  gospodine Rupnik, i zajedno s onima koji to  žele,  zajednički analizirati tu Studiju na 
okoliš. Tražit ćemo, kao što sam najavio, drugo ili  treće mišljenje, uopće nije sporno, potrošit 
ćemo novaca koliko treba, naravno ne neprimjereno mnogo, ali dovoljno da dobijemo  
kvalitetne odgovore na tu Studiju utjecaja  na okoliš, koju  će nam HEP  prezentirati, jer  oni 
su  nas u mnogo  navrata već prevarili i želimo zaista dobiti prava mišljenja na tu Studiju na 
okoliš i onda ću predložiti  da imamo redovnu  sjednicu na kojoj  će biti glavna  točka  
dnevnog  reda ta tema, jer ona je izvanredno  važna za sve nas zajedno.  
 S  druge  strane, drago mi je da  ste prihvatili moju ideju,  da partner u svemu tome,  
ne bude  HEP,  vi ste rekli  Ministarstvo gospodarstva, ja  mislim da je to premalo. Partner u  
tome  nam  treba biti  Vlada, jer  Ministarstvo gospodarstva  je premali format za tako važnu 
priču, jer nama treba partner u  ovom poslu,  ako do  njega dođe, bit će Vlada, jer  Vlada ima  
utjecaj  na kompletne resore, a Ministarstvo gospodarstva je  Ministarstvo gospodarstva   
zainteresirano za proizvodnju  električne energije, i  to svi znamo. 

 Prema tome,  partner u  razgovoru s Istarskom  županijom, i to  su prihvatili načelnici 
općina  i Gradonačelnik Labina, je Vlada Republike  Hrvatske  Jedino  na taj način možemo  
razgovarati. Sve ostalo imat će problema  s nama. Naravno, poziva i sada  svih  vas da čim 
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Studija utjecaja  na okoliš bude  javno objavljena, ja  nemam  nikakvu još kopiju, imamo 
samo  neka saznanja  da bi  to moglo biti  ovaj  tjedan, da se odmah damo na  delo, da 
vidimo  ča se to  sprema i da onda svi zajedno odlučimo ovdje u ovom  forumu  što  ćemo  
napraviti. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljuje  gospodinu  Županu.  

Ja samo, ako  smijem dodati, inicijativa je tu na stolu  i  sada ovisno o   daljem 
daljnjem razvoju  događaja, to je  Studija  o utjecaju  na  okoliš, onda ćemo  donijeti zajedno 
odgovarajuće odluke i na temu rasprave po toj  točci.  

Sada je  na redu Klub  vijećnika  HDZ - HSS. 
Riječ ima   vijećnik  Nenad Boršić.                                 

 
NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima i kolege vijećnici.  
 Najprije  bih podržao kolegicu  vijećnicu, gospođu Edu Klapčić, jer kome  nije jasno 
kako izgleda Labinština i koliko  je tamo potrebna hitna pomoć mogao  bi  se komotno tamo 
provozati  pa da vidi kakvo je  stanje. 
 Prvo pitanje .  
 Kakav je stav  vas i  županije po pitanju Luke Bršice, jedine teretne istarske  luke, te 
da li je po vama s obzirom na blizinu  Cementare Koromačno i  Istarske tvornice vapna, 
moguć razvoj turizama obzirom na vrstu  prometa, a bez da se glavnina  transporta  odvija 
putem pruge, koja prolazi pokraj Istarske tvornice  vapna i direktno ulazi u prostor  Luke 
Bršica.  
 U javnosti se pojavilo pitanje,  da namjerno ili  slučajno,  da se luka zbog turističkog  
razvoja  zatvara, ako  da, što s ostalim sadržajima koji je  prate, a to su  Cementara 
Koromačno i Istarska tvornica vapna, odnosno industrija, možebitna,  čak i poljoprivreda u 
dolini  rijeke  Raše, kada i jedna i druga od luke mogu imati koristi,  umjesto zatvaranja  
mogla  bi se dati koncesija  nekom  županijskom društvu  na upravljanje ili provesti  
međunarodni  natječaj na kojem  bi se sigurno javili  oni koji  bi itekako znali  iskoristiti 
bogatstvo položaja  i infrastrukture, a pogotovo  blizinu željeznice.  
 Drugo pitanje . 

Analizirajući razvoj  Labinštine  možemo zamijetiti tendenciju  da se njen razvoj bazira  
na industriji, što je  dobro, jer za  zdravu  ekonomiju nekoga  kraja potreban je odnos barem 
60 % industrije, a 40 % turizma, ali u ovome  trenutku  to povlači veliku zabrinutost to što s 
obzirom  na sve to  Labinština ima oko  1.400 nezaposlenih, što su prijavljeni pri  Zavodu za 
zapošljavanje, dok  cijela Istra  gledajući  u globalu ima  10.500  nezaposlenih.  

Ako stavimo u omjer broj stanovnika i svega  skupa, ispada  da je  nezaposlenost 
veća, nego u  ostalim dijelovima  Istarske  županije. A gledajući Prostorne planove Grada 
Labina i  Općine Raše, koji je trenutno  pred samim  krajem izrade, -  mislim na Općinu 
Raša, - vidljivo je da, bez  obzira  što obala postoji, ima zavidni akvatorij oko  sebe i jedni i 
drugi  nigdje  ne planiraju razvoj  turizma, odnosno gradnju  hotela  ili autokampove, što bi 
moglo  upućivati  na zaobilaženja  razvoja te gospodarske grane, a izgleda i industrije.  

Kako bi uopće bilo i moguće da se nastavi  sa bilo kakvim razvojem gospodarstva 
nužno su  potrebne  ceste, odnosno cestovna  infrastruktura, što se  naslanja  i  na željeznicu 
kao rasterećenje tih cestovnih pravaca, jer sa  svim  tim kamionima koji  prolaze  onuda,  
jednostavno dolazi  do  zagušenja. 
 Da li projekti u  županiji koji  će omogućiti cestovno povezivanje Labina  sa Svetom 
Marijom ili Ravnima ili  problem, ako ga  tako možemo  nazvati, zaobilaznice  prema Rapcu, 
jer ne daj bože nečega u  tijeku sezone, on će postati otok   na kopno uz more. Ako projekti 
cestovne  povezanosti  nisu u  fazi izgradnje molimo  da porazmislite kao hitnu mjeru uvesti 
trajektnu liniju  Rijeka – Rabac-Pula-Rabac, kao   što smo imali  pedeseti godina prošlog  
stoljeća.      
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 Izvinjavam se što sam malo produžio. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Nije, nije. Svi produžavaju pa i vi, tolerantno je.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 

 
Poštovani  vijećniče, nakon vašeg prvog uvodno  pitanja oko zdravstvene hitne 

medicinske   pomoći u Labinu, ja  sam imao osjećaj da vi  stvarno  živite  na Labinštini, ali  
nakon dva ostala  vaša pitanja, imam osjećaj  da je tu  neki problem.  

Drago mi je da  dijelite mišljenje  sa gospođom Edom Klapčić. Nadam se da ćete, kao  
predstavnik  stranke  koja je dala  ministra u  Vladu, učiniti sve da se taj  nerazumni  čin 
Ministarstva  promijeni. Ja se nadam da ćete to napraviti i da  će to biti  na dobrobit  
Labinštine, da ćemo pokazati  da nas stranačke  boje  ne zanimaju kada je u pitanju interes 
građana. Ali taj isti apsurd vaše s jedne strane  jednog  stava, s druge strane pripadate  
stranci koja  može riješiti problem, vidi se  i u ova  dva vaša pitanja. Najprije mi «zamjerate» 
što u  Raškom kanalu  predviđamo  razvoj  turizma, a onda u drugom pitanju već konstatirate  
kako je previše industrije  na  Labinštini. Malo je, čini mi se,  konfuzno to što  ste iznijeli, zato  
ću  vam ja  biti potpuno jasan.  

Mi  želimo  i vjerujemo  da smo pokazali kao dobar istarski model suživot industrije, 
turizma, poljoprivrede i usluga, kao  4 stupa razvoja jedne regije. I mislimo da  Raški kanal, 
nakon što je  evidentno, jasno, da Luka  Rijeka  ne namjerava investirati  u to područje, vi  
biste  trebali znati govoriti javno i biti protiv  toga da vode  radnike iz Rijeke  umjesto da 
zapošljavaju  naše ljude  kada dođe svako toliko  neki  brod u  Rašku luku, da prekrcaju  
neke  terete. Taj Raški kanal  je  prelijepo  bogatstvo Istre da bi bilo potrošeno u prostornom 
smislu  za jednu luku  na ušću Raše i  na kraju  Raškog kanala, gdje svako toliko dođe po 
neki brod i ništa  više od toga.  

Ono je prostor  za odličnu  gospodarsku  aktivnost, pogotovo za  turistički razvoj,  s 
čime se slažu i  načelnici  općina koje  su  na tom  području, Marčana, Barba i Raša. I ja  ću 
zatražiti , što  već  jednom  jesam, ali  vaša ministrica, koja  više nije ministrica, gospođa 
Matulović Dropulić, odbila je taj prijedlog. Ja sam tražio u Izmjenama  i dopunama 
Prostornog plana Istarske županije, da umjesto  luke koja  ne generira  praktički  ni jedno 
radno mjesto, tamo omogućimo  novi  ciklus  razvoja  kroz razvoj  turizma, jer  objektivno 
Istra je  turistička  regija i šteta je da se tamo  ništa ne dešava, jer se, što se industrije tiče,  
evidentno tamo ništa s neće dogoditi, a već u drugoj rečenici ste bili  protiv industrije.  

Prema tome  hajmo se  mi ovdje  dogovoriti konkretno  u Istri  ča ćemo  di i nema 
potrebe da, kada se tamo ništa u zadnjih 15 godina  što se industrije i  lučkih  aktivnosti ništa  
nije   dogodilo, i  ništa se4 neće dogoditi ni u budućnost narednih godina, jer naravno da  
Holcim  ili International, što ste  spominjali,  koriste  sasvim druge  pravce i nemaju nikakve 
veze sa time. Evo, željeznica je  poslala Lučkoj upravi dopis, dobio sam kopiju, da  neće 
investirati ništa u  željeznicu od Štalija do  Lupoglava. Ne znam da li vi znate, ja  ne živim 
tamo, ali  znam da je odron odnio  nekih  100 metara željeznice i  da uopće nema 
mogućnosti više, nije povezano, uopće  ne mogu prolaziti vlakovi. 

 Prema tome  umjesto političkih priča i igara, ja  želim biti   konkretan, imamo projekt, 
nemamo projekt. Imali smo neke ljude koji su htjeli doći u Rašu vezano za  automobilsku 
industriju, imali smo neke koji su  vezani za  drvnu industriju. Nestali  su. Nema ih. I nikoga  
nema već 15 godina, a nezaposlenost, slažem se  s vama, jedino u tome  se slažemo, raste. 
Dajte konkretne prijedloge, imate li konkretne  partnere s kojima možemo nešto napraviti. 
Ako ih imate dobrodošli su. Naravno, treba vidjeti pod kojim uvjetima, ali  su dobrodošli. Ako 
ih  nemate hajmo  tražiti  druga  rješenja. Siguran sam da Istra  dugoročno , ali  kratkoročno, 
kada govorimo o razvoju  turizma, je atraktivna  destinacija. I danas sam imao takve  
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razgovore, imat ću ih i večeras,  zato oprostite  što do  kraja  sjednice  neću  biti zajedno sa 
vama, jer imam posebne razgovore  večeras s jedni značajnim velikim investitorom u  Istri.    

Prema tome jesam za   razgovor , ali  ne na dijalog  da u prvoj  rečenici napadate i 
pitate se zašto nema  razvoja  turizma, a  u drugoj rečenici govorite o tome da ima previše 
industrije  na Labinštini. Moramo se  dogovoriti  zaista što  želimo. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo gospodinu  Županu. 
 Gospodine Boršiću imate pravo na minutu se očitovati na odgovor  Župana.  
 Nemate potrebe.  
 Zahvaljujem. 
 Na redu je Klub vijećnika  IDS-HNS. Riječ ima  Nevija Poropat. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 

Poštovani predsjedniče Županijske skupštine, Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege vijećnici, predstavnici medija , dobar večer svima. 
 Ja imam dva pitanja.  

Prvo pitanje   bi se odnosilo na turističko 
Sada kada je  Vlada konačno definirala i cijene koncesije nad turističkim  zemljištem 

koje su  turističke tvrtke  besplatno  koristile  godinama, Vlada je također  definirala i način 
raspodjelu tih sredstava. 

Kao što znate 60 % sredstava ide u Državni  fond za razvoj  turizma, 20 % ide  u 
Proračun županije,  a 20 % u proračune jedinica lokalne samouprave.  

Moja  bi pitanja  bila upućena prema Županu : 
1. Da li je  Vlada formirala   Državni  fond za razvoj  turizma ?  
2. Ako je, tko je ušao u taj  Fond ? 
3. Ako nije, da li je  poznato tko  će   sačinjavati  taj Fond ? 
4. Kako  će on   funkcionirati i kako  će se ta sredstva raspodjeljivati  za projekte ? 
Apeliram na Župana  da koliko je to u  njegovoj moći  vrši pritisak  na Vladu Republike  

Hrvatske da  sredstva iz  Fonda  koja  država  bude ubirala kao prihod od turističkog 
zemljišta  vrati na područje gdje  su  sredstava i prihodovana, a iz kojih   bi se  trebali  
financirati projekti za poboljšanje   turističke  privrede. Mislim da bi to bilo jako  korektno  
pošto ide  60 % tih sredstava u  Fond. 

A isto tako apeliram na sve kolegice i kolege, na sve političke  stranke, na sve vas 
koji sjedite  ovdje u  Skupštini, da intervenirate na svim  nivoima koliko je  to u vašoj moći.  

Drugo pitanje  je isto tako jako bitno za  građane Istre je prijem digitalnog  
televizijskog signala u Istri.  . 
 Građani Istre od 10. studenog prošle godine  muku muče sa prijemom digitalnog  
signala u Istri kod prijema nacionalnih programa, naravno.  
 Iz dana u  dan smetnje kod prijema su sve veće i veće, pogotovo u večernjim satima. 
Građani  su uredno kupili  svu opremu prilikom prelaska iz analogni   na digitalni prijem, 
resivera i sve ostalo, prijema nigdje.  

Plaćamo uredno pretplatu, a za uzvrat ne dobijemo ništa. 
Molim Župana ako nešto više zna o tome, ako je kontaktirao nadležna  Ministarstva 

da nam dade kakvu informaciju oko toga. Mislim da je to veliki  problem naših  građana, a  
smatram da građani Istre kao  i svi ostali građani Republike  Hrvatske imaju pravo  na 
jednaku dostupnost i vidljivost nacionalnih  televizijskih  kanala.  

Evo, toliko. Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
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IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, dame i gospodo. 
 Ovo su dvije teme koje  su svakako, jedna dugoročno strateško  bitne za Istru. 
Napokon će privatni sektor u Istri plaćati ono što je uživao skoro  20 godina  besplatno. Bilo 
je onih koji su  radili protiv toga i sada su  radili protiv  toga, ali  na sreću uspjeli smo mi koji 
smo  bili za  to da privatni sektor plati ono što mora platiti, ono  što je dobio. I danas mogu  
sa zadovoljstvom  reći, ma da nisam oduševljen  sa svim prijedlozima, ali ako ništa drugo, 
ono što je  suštinski, privatni sektor će obeštećivati  državu, županiju , općine i gradove, u  
omjerima  o kojima je govorila  vijećnica Nevija  Poropat. 
 I ono što mi očekujemo od  Fonda za turizam, koji  će dobivati  najveći  dio, 60 %  
prihoda  će ići u  centralnu kasu, je da se barem minimalno 80 %  sredstava vraća na 
područje gdje  je to i ostvareno. To je ono što je bitno zato što to, nije pitanje samo  jednog  
Župana ili načelnika, načelnice ili gradonačelnika, nego je pitanje privatnog sektora. Privatni 
sektor uplaćuje  taj novac i privatni sektor  također će očekivati  da se taj novac vrati više 
manje  na ono područje gdje se i ostvaruje. Ovdje ćemo mi  tražiti da imamo  člana u Fondu 
za  turizam iz Istre iz javnog  ili  iz privatnog sektora, čak  je manje bitno, ali bitno je da Istra 
ima svoga člana, barem jednoga.  

Drugo, važno je princip da se vraća novac tamo gdje je on i  ostvaren. 
Treći princip na kojem ja  insistiram je da se novac  troši prvenstveno za  motive 

dolaska u Hrvatsku, kada govorimo o Istri, za  nove  motive dolaska u Istru, jer ima 
tendencija  kod nekih  naših kolega, kolegice  Nevija, koji kažu : «Sada ćemo  napraviti rotor 
za ulazak u  Lanternu, pa  ćemo napraviti  zaobilaznicu ovdje ili ondje». Ja se slažem da 
nam ti  šoldi trebaju i za to, ali ako mi ponovno  neki novi  svježi novac utrošimo u nešto što 
ionako očekujemo od  države ili drugih  fondova  da nas se  financira, mislim da samo  na 
krivom putu. Mi trebamo taj novac prvenstveno potrošiti za nove motive dolazaka i nove  
turiste  koji nam danas ne dolaze u Istru i za takozvano produljenje  turističke sezone. Za to 
nam treba taj novac. To je svježi kapital, kojeg moramo osmisliti  s projektima zajedno  s 
privatnim sektorom, državom, općinama i gradovima i pronaći nove motive dolazaka, jer  
neće nam novih turista doći u Istru zato što imamo više rotora, neće nam doći zbog toga. 
Doći  će nam  ako imamo  nove motive  dolazaka. I to je ona  koncepcija o kojoj nitko ne 
govori, ali ja  insistiram na tome i insistirat ću da se takvi projekti prvenstveno financiraju iz 
tih novaca, iz tih  sredstava. Ako  će trebati neki  sitni novac dati za  neki infrastrukturni 
projekt  neću biti protiv, ali  ću insistirati na motivima  dolazaka, jer  to je jedini način da 
imamo dulju  turističku sezonu i kvalitetnije goste. 

Vezano za vaše drugo pitanje, ja sam već javno najavio da ću zaista pozvati  građane 
na neposluh, ma trebamo biti tu  fer i reći da je to prvenstveno problem unutar same Italije, i 
da je to bitka za  gledanost i slušanost, prije svega, u Italiji, koje se onda reflektira  na nas 
zbog blizine i  činjenice da  živimo kao susjedi blizu Italije, a tamo je velika borba među TV 
postajama, radio postajama također, nekada je to bilo još  gore, i bitka  za svakog gledatelja i 
gledateljicu.  

Ono što očekujemo je da prvenstveno Ministarstvo vanjskih  poslova poduzme neke 
mjere. Ja sam se čuo sa ministrom Jandrokovićem. On mi je dao  sva obećanja  da radi sve 
da se taj problem razriješi. Međutim, od obećanja  za  sada ništa, odnosno mi i dalje  ne 
vidimo  TV-e programe  kako treba. Mislim da imamo svo moralno pravo reći  da nećemo 
plaćati ono što  ne možemo gledati. Zašto bismo plaćali  te pretplate kada ne možemo na 
našim televizijama ništa  vidjeti. Očekujem da će i  HTV-e, ako ništa  drugo, pronaći rješenje. 
Oni moraju  naći tehničko rješenje. Neka ga  nađu kako god znaju. Ali, činjenica je, da ne 
možemo plaćati no  što  ne gledamo, ono što ne možemo vidjeti.  .      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospođo  Nevija imate li potrebe uzeti riječ ? 
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 Nemate potrebe.  
 Zahvaljujem.  
 Sada je  na redu  Klub  Nezavisnih vijećnika.  
 Riječ ima Tullio  Fernetich.  
 
TULLIO  FERNETICH: 

 
Pozdrav svima.  
Par puta  smo večeras čuli o situaciji u gospodarstvu i neću ništa novoga  reći kada 

bih  opet ponovio  da je situacija dosta teška, i  mogu vam garantirati da i situacija u turizmu  
nije  ništa bolja  nego  u drugim  granama gospodarstva. 

Dovoljno je vidjeti koliko je uloženo u svim tim godinama u turizmu. Možda su jedino 
dva hotela koja se grade u Rovinju, ako  ne računamo neke sumnjive privatizacije. Ali, ako je 
stanje u turizmu sigurno ozbiljno, mislim da je  od  studenoga  do travnja mjeseca  
zabrinjavajuće, o produženju  turističke sezone puno pričamo  u svim tim godinama, ali  ne 
znam  što  smo uspjeli  mi svi skupa   napraviti. Jeste, da je lakše  reći nešto  nego napraviti. 
Naši turistički gradići navečer sada izgledaju kao za vrijeme rata, u polumraku su  sa 
izlozima pokrivenim  novinama.   
 Koliko je istina  da nema potražnje,  tvrdim nešto drugo. Istina je  da nema ni ponude, 
pa zašto bi  netko došao kada nema ponude. Subjekti koji su odlučili biti otvoreni, ako se 
nešto  ne  poduzme, ja vam garantiram da dogodine situacija  će biti  još teža i imati  ćemo 
još manje objekata koji  će biti otvoreni.  

Kao prvo koristim priliku  da izrazim  nadu  da konačno priča oko golfa kreće, tako da 
nije istina  da Nezavisni vijećnici i opozicija  ne žele golf igrališta. Ja  čekam cijelo vrijeme da 
krene izgradnja  golf igrališta. Koliko je bilo u mojoj moći  ja od srca čekam da krene 
izgradnja  golf igrališta.  

Kao  županijski vijećnik  želim preko izvršne vlasti, a i preko vijećnika, apelirati i  
utjecati  na lokalne samouprave i  na državne ustanove  da  svatko u  sklopu svoje 
nadležnosti poduzme određene mjere  kako bismo stimulirali i ohrabrili   privatne subjekte da  
budu preko  zime otvoreni. Mislim da treba negdje  krenuti i tako  donekle popraviti  našu 
ponudu, sliku i ugled i van glavne turističke  sezone.  

Odvoz smeća, komunalna  naknada , korištenje javnih  površina, odnosno terasa, 
porez na tvrtku, na reklamu, samo su  neke  stavke u  nadležnosti lokalne samouprave, 
zatim vodoprivredna naknada, pretplata i druga  davanja van svih poreza, samo su neke 
stavke, koje treba  podmiriti, bez  obzira što nema prometa. Zašto preko tih davanja  ne 
bismo mogli  na neki način stimulirati  tvrtke i obrtnike koji su odlučili biti otvoreni, zadržati  
svoje radnike u radnom odnosu i preko zime da budu otvoreni i dalje. Ne samo  što nemamo 
posla, nego se i  kažnjava tvrtka sa odvozom smeća, bez  obzira što nema smeća, što gosti  
ne gledaju televiziju, niti slušaju muziku, radi ZAMPA. Terase su zimi prazne, a opet plaćamo  
korištenje  javne  površine. Reklame  nitko ne čita, ali nikako da  se  odluči  smanjiti ih  ili 
odustati zimi od  tih  parafiskalnih davanja i tako pomoći stimulirati objekte da budu otvoreni 
zimi, a djelatnici da zadrže radni odnos.  

Mislim da  bismo mogli kao prijedlog  dati  da se stope diferenciraju ili pak  da  
oslobodimo privredne objekte  preko zime da  barem ne plaćaju  te obveze. Možda će se 
netko sjetiti  i odlučiti da  budu  otvoreni objekti  preko zime. To je jedan  prijedlog  sa moje 
strne.  

Hvala.      
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. Grazie.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
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 Poštovani  gospodine vijećniče. 
 Bio sam ovog  vikenda,  krajem tjedna u Parizu, pa  ću vam dati jedan račun, 5,5 % je  
PDV-e u Francuskoj, u turističko ugostiteljskim objektima.  
 U mnogočemu  se ne slažem sa Sarkozijevom politikom, ali u ovom dijelu u kojem je 
on  insistirao na primjeni  PDV-ea, i to je  donijelo novi uzlet u turizmu, sigurno  je nešto što 
je kvalitetno i dobro.   
 Mislim da bi  Hrvatska  trebala imati  diferencirani  PDV-e , naročito za  turizam i 
siguran sam da bi to  itekako pomoglo  jačoj  potrošnji, naročito  u onim regijama koje imaju  
dobru  gastro destinaciju, a vi  ste jedan od onih koji su pokazali  vašim osobnim 
angažmanom da znate to dobro raditi i  čestitam vam na tome. Ali, s druge strane i privatni  
sektor se mora odlučiti koje goste  želi i na koji  način će pristupiti tim gostima, jer ja  neću 
nikada prihvatiti logiku hajmo u Zračnoj luci sada u Puli napraviti rusvaj. Ja nisam išao u 
Pariz zato da bi sletio na Orli ili na Šarl Degol. Meni nije bilo  važno na koji  ću  aerodrom 
sletjeti, meni je bilo  važno otići u  Pariz, jer  sam imao motiv odlaska na  jednu međunarodnu 
konferenciju. 

 Motiv odlaska u Istru nije to što Istra ima aerodrom, nego  to što  će Istra imati  i zimi 
kvalitetnu ponudu. Naši hotelijeri i time i naš aerodrom je prije rata imao  400.000 gostiju iz  
Velike  Britanije. Danas ih ima puno manje. I u  pred i posezoni ih gotovo uopće nemamo. 
Ali, to je pitanje odabira  gostiju i ponude koju  će netko imati, da li  hoće takav  tip turizma, 
takve goste i  da li  će držati svoje objekte otvorene ili  ne. Nećemo mi tu puno moći pomoći 
ni sa  nižom  cijenom odvodnje otpadnih voda ili otpada itd. To  na kraju  igra  neku ulogu, ali  
kada bi postojala zaista volja, prvenstveno  velikih  turističkih tvrtki, da zajednički  
analiziramo,  hajmo  razgovarati, idimo vidjeti  da li možemo u  nekim mjesecima  možemo 
imati  diferenciranu  stopu  PDV-ea, da li možemo imati neke niže cijene, barem u  neko  
vrijeme, zašto  ne , ali  sam siguran da odluka i prijedlozi  moraju doći od privatnog  sektora, 
zato što mi u javnom sektoru, koliko god mislili da  smo senzibilni za  sve to  skupa, ipak  ne 
možemo biti  do kraja senzibilni. Strategija  ekonomskog  razvoja, odnosno razvoja  turizma i 
ukupne ekonomije  Istre, ovisi prvenstveno o privatnom sektoru. To je  tako. I mi ne možemo 
nametati  da li  ćete vi imati goste  u aprilu ili  ćete ih imati radije samo u maju  do oktobra 
mjeseca i gotovo.  Znači, to je pitanje zajedničkog  dogovora i ja sam spreman voditi dijalog  
na način da  ako se zaista želi  širiti sezona  da vidimo na koji način.  
 Hvala vam za golf igrališta. Ja mislim da si tu trebamo pošteno reći da nama ne treba 
puno, ali  ako  imamo  10 golf igrališta, ne treba nam tih 20 i nešto golf igrališta koliko ih je u 
Prostornom planu Istarske  županije. Ja sam svjestan  da nam ih toliko  ne treba. Izbacit  
ćemo neke. Ali, činjenica  da nm  10 golf igrališta  sigurno  mogu doprijeti  snažnom 
produljenju turističke sezone. Leti se u Andaluziju, leti se u Algar, u Tursku. Ja sam bio  u 
Maroku  na jednoj  konferenciji. Sva igrališta su puna Europljana. U  Istri mi toga nemamo . 
Prije  20 godina oni su  nas gledali u  leđa kao turističku  velesilu, tadašnju Jugoslaviju, a  
Hrvatska  je najveći dio  turizma na moru. Prema tome, mi smo bili velesila u turizmu za 
Tursku, za Maroko,  za Tunis itd. Sada gledamo mi njima iza  leđa. Jedan Maretić ima  više 
kreveta sa 4, 5 zvjezdica, nego  cijela  Hrvatska. To je jedan grad u Maroku.  
 Ne bih  duljio, jer znam da  već govorim predugo, ali  važne su  nam vaše sugestije, 
dajte ih nam napismeno, pokušat ćemo uvažiti ono što zaista mislimo da je realno, da  zaista 
iznjedrimo zajedničku gospodarsku strategiju  za narednih  barem dvije, tri godine.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Kolega Tullio, imate pravo  na jednu minutu za  očitovanje  na dani odgovor. . 
 
TULLIO  FERNETICH : 
 
 Samo da koristim priliku  reći da nisam siguran da će  moji prijedlozi uspjeti stimulirati 
velike  igrače u  turizmu da budu otvoreni  preko zime. Mislim da kod  njih vrijedi neka  druga  
logika. Njihove dimenzije su  druge, vlasništvo je još uvijek takvo kakvo je, možda će  oni to 
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shvatiti nakon još jedne privatizacije ili  prodaje.  Sada je njima zanimljivo isključivo  smanjiti  
troškove i  oni zatvaraju  objekte  krajem listopada ili početkom listopada  mjeseca. 

 Čini mi se da ima dovoljno malih, kvalitetnih privatnika  u Istri, kojima bi  sigurno  
puno značilo da barem ne plaćaju ta davanja, koja  sam spomenuo,    kada nemaju  ni  
smeća.  Putem države pričamo za zajam za  pretplatu, jer  sada plaćamo ono što koristimo i  
ne koristimo, i  da  ne bismo plaćali obveze  za ono što  ne koristimo, moramo odjaviti  
objekt, tako da  ne  samo  da se objekt  zatvara, čak se  ide tim putem da se odjavi objekt  
krajem  listopada do travnja mjeseca. Mislim da to nije  pravi put  da poboljšamo ponudu.         
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie. 
 Izvolite gospodine Župane, imate  pravo  na dvije minute. 
  
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Ja se slažem s vama gospodine Fernetichu, ali predlažem da date i  svoje  konkretne 
prijedloge, jer ovako načelno reći  može biti  zanimljivo. Međutim,  s druge strane objektivno, 
bez velikih hotelskih  kuća, nema brojaka. Mi imamo nekoliko vrlo  lijepih, ozbiljnih  malih  
takozvanih obiteljskih  hotela, ali to nisu brojke koje  rješavaju turizam Istre, gospodarstvo 
Istre . 

 Mene je neki dan  oduševila inicijativa jedne turističke kuće, neću  sada govoriti o 
imenima, koji kažu :»Mi  ćemo  Župane  doći sa novim prijedlozima motiva  dolazaka, točno  
to  na što vi insistirate, i tražit ćemo da  se izgradi, ne znam, deset nogometnih igrališta». Mi  
ne želimo imati tu nišu  turizma, koja  nam je  pobjegla u  Antaliju. Antalija ima  30  golf 
igrališta na jednoj razdaljini kao što  je, recimo,  Puljština, to je 30 kilometara, 30 ili  25 golf 
igrališta, i ima  na malo širem području  500, dobro ste  čuli, nogometnih igrališta. A svi se  
sjećate kako je u Medulinu i  Poreču  i bila  je, mislim da se  Porečka  rivijera zvala, itd., u 
cijeloj Istri su bili nogometaši. Ali onda su naše tvrtke rekle  ne, to nas ne zanima, da s 
kopačkama ulaze u  hotel, da su tamo s drugim gostima, ovo, ono, i svi  su išli  Antaliju  na 
pripreme, cijeli  svijet, malo karikiram, nogometni  se priprema sada u  Antaliji . I  naša  Istra  
1961 je  sada bila  u Antaliji, Dinamo, Hajduk itd. I  sada je  jedna turistička  tvrtka došla  s 
idejom  mi  želimo ući u tu nišu, osigurajte nam teren. Najčešće je to vlasništvo lokalne 
samouprave itd.  Mi  ćemo razraditi za jedan dio  Istre strategiju  kako izgraditi  10 
nogometnih igrališta. Stjecajem okolnosti to je  čak relativno blizu  vašeg hotela, tako da  će 
biti koristi i za vas u svemu tome.  Ali, mislimo da je to dobro došlo  da velike turističke tvrtke, 
koje  stvaraju brojke, to je odmah par stotinu gostiju u  jednom  danu, žele ući u takve 
konkretne projekte.  .   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu.  
 Ovime  smo iscrpili točku dnevnog  reda.  
 Hvala svima, grazie a tutti.  
   

AD – 3 PRIJEDLOG ODLUKE O IZRADI IZMJENA I DOPUNA 
             PROSTORNIG  PLANA ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
Predlagatelj za ocu  točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
Uvodno obrazloženje u ime predlagatelja je dala INGRID  PALJAR, ravnateljica  JU 

Zavod za prostorno uređenje Istarske županije. (Naglasila  je  da u  članku  2. nakon 
nabrajanja «gradova Umaga i  Vodnjana te Općina  Brtonigla, Tinjan i  Bale treba dodati 
:»Općina Cerovlje»). 
 U  raspravi  su  sudjelovali: EVELINA  BIASIOL-BRKLJAČIĆ, u ime Kluba  vijećnika  
HSU-HSLS, INGRID  PALJAR , odgovori  na postavljena pitanja; u pojedinačnoj  raspravi 
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:TULLIO  FERNETICH, ZDENKO PLIŠKO, NENAD  ČENDAK, INGRID PALJAR, odgovori  
na postavljena pitanja. : 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje  Prijedlog Odluke 
o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije,  te nakon  glasanja  utvrđuje  
da je  Skupština  sa 30  glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  3 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijela  

   
    O D L U K U 
 
o izradi Izmjena i dopuna Prostornog  plana Istarsk e županije  

 
AD – 4 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA 
            O KAKVOĆI MORA  NA MORSKIM PLAŽAMA  U 
            ISTARSOJ    ŽUPANIJI U  2010. GODINI  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  

U  raspravi  su  sudjelovali : JOSIP ANTO RUPNIK, u ime Kluba  vijećnika SDP-
ZELENI, EVELINA BIASIOL-BRKLJAĆIĆ, u ime  Kluba  vijećnika  HSU- HSLS-a; u 
pojedinačnoj  raspravi : TEDI  CHIAVALON, MARINO ROCE; EVELINA BIASIO–
BRKLJAČIĆ, VEDRAN GRUBIŠIĆ, odgovori  na postavljena pitanja. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje  
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o kakvoći mora na morskim plažama u Istarskoj 
županiji u 2010. godini, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština sa 22 glasova  «ZA»  
bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
                 Z A K L J U ČAK  
 
o prihva ćanju  Izvješ ća o kakvo ći mora  na morskim plažama u Istarskoj  županiji  u  
2010. godini   
s tim da se izvidi zašto  Izvješće nije  dostavljeno Stručnim  službama u  12. mjesecu  2o10  
godine . 
 

AD – 5  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
    izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora, Krnica, 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i  dopunama Statuta OŠ Jože Šurana, Višnjan, 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ Joakima Rakovca, Sv. Lovreč Pazenatički, 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ Juršići, Juršići 
f.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta TOŠ Buje – SEI Buie, 
g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ Marčana, Marčana, 
h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta OŠ Vodnjan – SE Dignano, 
i.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ Svetvinčenat, Svetvinčenat, 
j.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ Divšići, Divšići, 
k  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ Mate Balota Buje 
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l.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta OŠ Milana Šorge, Oprtalj, 
m.Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ Vladimira Gortana, Žminj, 
n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta OŠ Fažana, Fažana, 
o. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta OŠ Petra Studenca, Kanfanar, 
p. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta OŠ TOŠ Novigrad – SEI Cittanova, 
q. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta OŠ – SE „Rivarela“ Novigrad – Cittanova, 
r. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
   i dopunama Statuta OŠ Tar – Vabriga – SE Torre – Abrega, 
s. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
   i dopunama Statuta OŠ „Vazmoslav Gržalja“ Buzet, 
t. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
   i dopunama Statuta OŠ Ivana Batelića, Raša 
u.Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
   i dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora, Vrsar, 
v.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
     i dopunama Statuta OŠ Ivana Gorana Kovačića, Čepić, 
w. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
     i dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora, Potpićan, 
x.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
     i dopunama Statuta OŠ Vitomira Široje Paje, Nedešćina, 
y.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
     i dopunama Statuta OŠ dr. Mate Demarina, Medulin, 
 

Nadležni Odbori  su o ovoj toči dnevnog  reda  raspravljali i prihvatili je  bez 
primjedbe.  

Prihvaćen je prijedlog  da se vodi objedinjena rasprava za sve  točke  od a. do  y.   
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

daje odvojeno na  glasanje točke od  a. d   y., te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 
24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH  glasova, donijela Odluke  
od  a. do  y.  
 

AD -6.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta SŠ Vladimira Gortana Buje, 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta TSŠ-SMSI Leonardo da Vinci Buje - Buie 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta Gospodarske škole Buje, 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta SŠ Buzet 
e .Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta SŠ Mate Blažine Labin. 
f.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta Gimnazije i strukovne škole Pazin, 
g  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta SŠ Mate Balote Poreč, 
h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta Turističko – ugostiteljske škole Antona Štifanića, Poreč, 
i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
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   i dopunama Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula, 
j.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta Gimnazije Pula, 
k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta Industrijsko – obrtničke škole Pula, 
l.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića Ronjgova Pula, 
m.Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula, 
n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta TSŠ – SMSI Dante Alighieri Pula – Pola, 
o. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula, 
p. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta Medicinske škole Pula, 
q. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
   i dopunama Statuta Tehničke škole Pula 
r. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
   i dopunama Statuta Strukovne škole Pula, 
s. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama  
    i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula, 
t.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta TSŠ – SMSI Rovinj – Rovigno, 
u. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj, 
v. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama 
    i dopunama Statuta SŠ Zvane Črnje Rovinj. 
 

Nadležni Odbori  su o ovoj toči dnevnog  reda  raspravljali i prihvatili je  bez 
primjedbe.  

Prihvaćen je prijedlog  da se vodi objedinjena rasprava za sve  točke  od a. do  v.   
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

daje odvojeno na  glasanje točke od  a. do v., te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština sa 
24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH  glasova, donijela Odluke  
od  a. do v.  

  
AD – 7 PRIJEDLOG  ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI  NA  
             ODLUKU UPRAVNOG  VIJE ĆA  OPĆE BOLNICE PULA 
             KOJOM SE DAJE PROSTOR  NA KORIŠTENJE Z AVODU 
             ZA HITNU MEDICINU ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

 Skupština je bez  rasprave sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
                     O D L U K U  
1. 
Daje se   suglasnost na Oduku  Upravnog  vijeća Opće bolnice  Pula br. 180- 15/10 od  
27.12.2010. godine  kojom se prostor koji se  nalazi  na  d.č. 632/2  K.O. Pula, Zagrebačka  
30, Pula, ukupna površina 157,69 m2 daje  na korištenje Zavodu za  hitnu medicinu Istarske 
županije  čiji postupak  osnivanja  je u tijeku. 
2.  
Ova  Odluka  stupa na snagu  osmog  dana od objave u  «Službenim novinama Istarske 
županije». 
 

AD – 8 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA  O DAVANJU SUGLASNOSTI 
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             NA ODLUKU  ŠKOLSKOG ODBORA  TALIJANSKE  
             SREDNJE ŠKOLE DANTE ALIGHIERI  PULA – SCUOLA 
             MEDIA  SUPERIORE ITALIANA  DANTE ALIGH IERI 
             POLA  O  SKLAPANJU UGOVORA  O  
             OBJEDINJAVANJU  KATASTARSKIH  ČESTICA  
 

  Skupština je  bez rasprave sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K  

 
o davanju suglasnosti na Odluku školskog odbora Tal ijanske srednje škole Dante 
Alighieri Pula – Scuola media superiore italiana Da nte Alighieri Pola o sklapanju 
Ugovora o objedinjavanju katastarskih čestica 
  

AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O PROMJENI NAZIVA  OSNOVNE  
                       ŠKOLE MILANA  ŠORGE OPRTALJ 

  
Skupština je  bez  rasprave sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
     
     O  L U K U 
 
  o promjeni naziva Osnovne škole Milana Šorge  Opr talj, 
 
1. Naziv  Osnovne škole  Milana Šorga mijenja  se u : 
    Osnovna škola – Scuola  elementare Milana Šorga Oprtalj – Portole 
2. Ova Odluka  stupa na snagu  osmog  dana od  dana objave u  «Službenim 
    novinama  Istarske  županije»   
 

AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O PROMJENI NAZIVA 
               TALIJANSKE OSNOVNE ŠKOLE – SCUOLA 
               ELEMENTARE  ITALIANA  BUJE - BUIE 

 
Skupština je  bez  rasprave sa 24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
     
     O D L U K U 
 
o promjeni naziva Talijanske osnovne škole – Scuola  elementare italiana Buje – Buie, 
 
1. Naziv Talijanske  osnovne  škole–Scuola  elelementare italiana mijenja se u: 
    Talijanska  osnovna škola  - Scuola  elementare  italiana «  
2. Ova  odluka  stupa na snagu  osmog  dana  od  dana objave  u  «Službenim 

novinama Istarske  županije». 
 

AD – 11 PRIJEDLOG  RJEŠENJA O IMENOVANJU  
               PREDSJEDNICE I ČLANOVA/ČLANICA  SAVJETA 
               ZA  ZDRAVLJE  ISTARSKE  ŽUPANIJE  
 
Skupština je  bez rasprave sa 24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    R J E Š E N J E 
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o imenovanju Predsjednice i članova/ članica  Savjeta za zdravlje Istarske županije   
 
AD – 12 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU  PRIVREMEN E 
               RANNATELJICE  ZAVODA ZA HITNU MEDICI NU 
               ISTARSKE  ŽUPANIJE  - INSTITUTO  PER  LA  MEDICINA 
               D'URGENZA  DELLA REGIONE ISTRIANA 

  
Skupština je bez  rasprave sa 24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
             R J E Š E N J E 
   

o imenovanju privremene ravnateljice Zavoda za hitn u medicinu Istarske županije - 
Istituto per la medicina d'urgenza della Regione Is triana 
 
1. Ksenija  Družetić – Božić, dr.med. imenuje se privremenom  ravnateljicom 
    Zavoda za  hitnu  medicinu Istarske županije  Instituto per la medicina 
    d'urgenza  della  Regione  Istriana. 
2. Privremena ravnateljica  dužna je  obaviti sve  pripremne radnje  za  početak 
     rada  Zavoda za  hitnu  medicinu Istarske  županije, a posebno pribaviti 
     potrebne dozvole  za  početak rada  Zavoda za  hitnu  medicinu Istarske 
     županije , te podnijeti prijavu  za upis  u sudski registar  ustanova. 
3. Ova Odluka  stupa na snagu  osmog  dana  od dana objave u  «Službenim 

novinama  Istarske županije». 
 

AD- 13. 
a. Prijedlog Odluke o razrješenju Povjerenstva za z aštitu prava pacijenata 

na podru čju Istarske županije 
b. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za za štitu prava pacijenata 

na podru čju Istarske županije, 
 
Skupština  je  bez rasprave  odvojenim glasanjem  sa 25 glasova  «ZA», be  glasova  

PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  pod 
 a. 

             O D L U K U 
   

o razrješenju Povjerenstva za zaštitu prava pacijen ata na podru čju Istarske županije 
 b. 

             O D L U K U 
 
o imenovanju Povjerenstva za zaštitu prava pacijena ta na podru čju Istarske županije, 
 

AD -14.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Up ravnog vije ća 
    Lučke  uprave Umag – Novigrad, 
b.  Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika Up ravnog vije ća 
     Lučke uprave Umag – Novigrad, 

  
Skupština je bez  rasprave sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH glasova, donijela pod 
a. 

     R J E Š E N J E 
 
 o razrješenju predsjednika Upravnog vije ća Lučke  uprave Umag – Novigrad,(Viktr  
Sabadin) 



30 
 

b. . 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju predsjednika Upravnog vije ća Lučke uprave Umag – Novigrad,(Milan 
Vukši ć) 

 
AD - 15  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vije ća Lučke 
    uprave  Rovinj, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vije ća Lučke 
    uprave Rovinj, 
 

Skupština je  bez  rasprave sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH glasova, donijela pod 

a. 
    R J E Š E N J E  

 
 o razrješenju člana Upravnog vije ća Lučke   uprave  Rovinj 
(Vinko  Bujovac) 

b. 
    R J E Š E N J E  

 
o imenovanju člana Upravnog vije ća Lučke   uprave Rovinj, 
(Tijana Tufek) 

 
AD -16  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Stožera zaštite i 
    spašavanja  Istarske županije, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Stožera zaštite i 
    spašavanja Istarske županije. 

 
Skupština je sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH 

glasova, donijela pod 
a. 

     R J E Š E N J E 
 
o razrješenju članova Stožera zaštite i  spašavanja  Istarske župa nije, 
 
      I 
Darko  Dobrović, predstavnk  Hrvatskih voda  - VGO Rijeka, razrješuje  se dužnosti člana 
Stožera i spašavanja  Istarske  županije. 
      II 
Anđela Počekaj, predstavnica  Istarskih domova  zdravlja, razrješuje se  dužnosti  članiv e 
Stožera zaštite i  spašavanja Istarske  županije 
      III 
Ovo Rješenje stupa  na snagu danom donošenja, a objavit  će se u  «Službenim novinama 
Istarske  županije»  

b. 
    R J E Š E N J E 

 
 o imenovanju članova Stožera zaštite i   spašavanja Istarske župa nije 

     I 
Aleksandar Kružič, Hrvatske  vode  - VOG Rijeka, voditelj VGI  «Mirna – Dragonja , 

imenuje  se za  člana  Stožera zaštite  i spašavanja  Istarske županije. 
     II 
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Vitomir  Skandul , Hrvatske  vode  - VGO  Rijela, voditelj  VGI  «Raša – Boljunčica» 
imenuje  se  za  člana  Stožera zaštite i  spašavanja  Istarske  županije . 

     III 
Sebastian Labinjan, Crveni križ Istarske  županije, voditelj Službe spašavanja  na 

vodi, imenuje se za  člana Stožera zaštite i  spašavanja  Istarske  županije. 
     IV 
Ante Ivančić, ravnatelj  Istarskih domova  zdravlja imenuje  se za  člana Stožera 

zaštite i  spašavanja  Istarske županije, 
     V 
Ovo Rješenje  stupa  na snagu   danom donošenja , a objavit će se u  «Službenim 

novinama Istarske županije,. 
Ovime je dnevni red iscrpljen i predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 18. sjednicu  

Županijske skupštine Istarske  županije.  
 
 
Sjednica je zaključena u  19,17  sati. 

 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO :                      PREDSJEDNIK  ŽSIŽ : 
 

IVAN KLARIĆ                                                     DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


